
Bestyrelsesmøde torsdag d. 13/10 – 2022 kl. 18.00  

Inviteret er: Mette, Marianne, Katrine, Andrew, Agnete, Hanne  og Søren 

1. Kan referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendes. 

2. Nyt fra Mette  

o Vi opfordrer til at begrænse brugen af det varme vand i vandspiltorvet på grund af 
de høje elpriser. Vi tager nu brugerbetaling 20 kr. for at anvende vandspiltorvet. 
Mette laver opslag. 

o Vi oplever at flere ”gæster” udefra benytter vores vandspiltorv under stævner - DET 
ER STRENGT FORBUDT 

o Wayne flyttes til privat stalden og udgår af rideskole programmet. Derfor sættes 
Baxter ikke til salg. 

o Hegn er gjort færdigt dog kommer Andreas Iversen til foråret og strammer hegnet op. 

o Vandingsanlægget skal laves dog afventer vi økonomien er bedre. Staldkatten er fixet og 

kører nu igen men skal have et service. 

 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

o  

4. Nyt fra kassereren 

o Økonomien er under pres og vi skal virkelig passe på hvordan vi bruger vores penge.   

o Information omkring nye pensionærer og elever i rideskolen skal tilflyde kasseren.  

5. Nyt fra forpersonen 
o Mangel på villigheden til at hjælpe til ved stævner gør at udvalgsformanden trækker. 
o   
o  

• Stævneudvalg 
6. Nyt fra Næstformanden 
7. Nyt fra sekretæren  

o Bolig til Eleverne (Skurvogn) ca. 5.000 kr i leje 

8. Nyt fonden 

9. Nyt fra Elevskolen 

10. Nyt fra oldboys  

11. Evt  

 


